
Beretning 2016/2017 – Gymnastik.  

I lørdags afsluttede vi denne sæson af med et brag af en opvisning i Vestfjendshallen.  

Med stor succes havde vi inviteret Staby efterskole som årets gæstehold. Opvisningen bød på alle vores 
hold, der fremviste et fint udsnit af, hvad deres træning går ud på. Hele dagen forløb rigtig godt, og vi vil 
sige tak til alle, som gav en hånd med på dagen, lige fra kagebagere, kioskbemanding, parkeringsvagter, 
bordopsætter til oprydder, som gjorde dette muligt. 

Sæsonen har været præget af et mindre antal gymnaster, og der har desværre heller ikke været stor 
interesse i at være ny træner/hjælpetræner. I år har det været rigtig svært at få nok gymnaster til holdet 6- 
op, og vi blev desværre nødt til at lukke holdet ned kort efter sæsonstart! Vi har i år haft 130 gymnaster, 
hvilket er noget af det laveste antal gymnaster længe.  

Vi har i år arrangeret et kursus igennem DGI for vores trænere, som blev afholdt i Vestfjendshallen og 
bygget op omkring vores ønsker til kurset, som var baseret på sikkerhed i modtagning. Det fungerede rigtig 
godt at få kurset ud til os og kan klart anbefales, da det også er en billig og nem måde at få trænerne sendt 
på kursus.  

Vi er stadig fem styks damer i udvalget, og heldigvis har ingen valgt at gå ud af udvalget endnu. Vi søger 
altid nye medlemmer, der kan komme med nye ideer og en god gang ”gå-på-mod”.  

Vi har ikke rigtig nogen, der sidder som fast på formandsposten, men vi hjælper alle hinanden i udvalget i 
stedet og deles om formandsposten.  

På vegne af Vridsted gymnastikforening.  


